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"Följa Kristus på
nära håll"

Att vi är Guds barn kommer att
få oss – jag insisterar – att ha en
kontemplativ anda mitt i alla
mänskliga aktiviteter – att vara
ljus, salt och jäst genom bön,
självtukt, troskunskap och
yrkesbildning – och att uppnå
följande målsättning: Ju
djupare vi engagerar oss i
världen, desto mer bör vi
tillhöra Gud. (Smedjan, nr. 740)

10 december



Vi ser inte på världen med sorgsen
min. De författare av
helgonbiografier som till varje pris
ville finna extraordinära saker i Guds
tjänare, redan från deras första
jämranden i vaggan, har kanske
omedvetet gjort trosförkunnelsen en
björntjänst.

Nu har vi med Guds hjälp lärt oss att
under dagens lopp, under dessa
dagar som ytligt sett förefaller
likadana, upptäcka en tid för verklig
botgöring, spatium verae
poenitentiae. Och under dessa
stunder fattar vi föresatser av 
emendatio vitae, att bättra våra liv.
Detta är vägen för att göra oss redo
att ta emot nåden och den helige
Andes ingivelser i själen. Och med
denna nåd – jag insisterar – kommer
vår gaudium cum pace, glädje, frid
och uthållighet under vår vandring.
(När Kristus går förbi, nr. 9)
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